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The reality of Islamic Banking in Algeria in the light of the Regulation No. 02-2020

Abstract

We have tried, through this research paper, to define the theoretical definition of Islamic
banking, its products and conditions for its practice. After familiarizing with the theoretical
aspect of it, we tried to give a picture of the reality of the adoption of Islamic banking in Alge-
ria, which is governed by the bank of Algeria regulation No. 02-2020.The study concluded
that the inclusion of Islamic banking in the legislative framework of the delay in its issuance.
However, he encouraged the generalization of the adoption of Islamic banking within banks,
by allowing traditional banks to open windows Islamic.

Keywords: Islamic banking, Islamic banks, Islamic banking windows, banking in Algeria
La réalité de la bancaire islamique en Algérie a la lumiére du Réglement N° 02-2020

Résumé

A travers ce document de recherche, nous avons essayé de donner une définition théorique a
la bancaire islamique, ses produits, et les conditions pour la pratiquer. Aprés avoir déterminé
le cadre théorigue, nous avons tenté de présenter une image réelle sur son adoption en Algé-
rie, qu’est régie par le Reglement de la banque d’Algérie n° 02-2020. L'étude a révelé que
I'inclusion de la banque islamique dans le cadre législatif de I'Etat algérien, malgré son re-
tard, a encouragé I'adoption de la banque islamique au sein des banques en Algérie, en ou-
vrant des guichets qui fournissent des services bancaires islamiques.

Mots-clés: Bancaire islamique, banques islamique, guichets bancaires islamique, bancaire

en Algérie.
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